
ÖSTRA LERBERGETS SAMFÄLLIGHETSFÖRENING NR 3 

 

Protokoll nr 2020-5  

Möte 2020-05-28 med styrelsen för Östra Lerbergets Samfällighetsförening nr 3. 

 

Närvarande: Magnus Arkell  ordförande 

  Stefan Roos   ordinarie ledamot 

  Kent Forslund   ” 

  Eva Hellman   ” 

Michael Lännerberg  suppleant 

Susanne Palm   ” 

Jessica Larsen   ” 

   

 

§  1. Ordföranden förklarade mötet öppnat. 

 

§  2. Till protokollförare utsågs Eva Hellman. 

 

§  3. Dagordningen godkändes. 

 

§  4. Utsågs Stefan Roos att jämte ordföranden justera dagens protokoll. 

   

§  5. Vid genomgång av föregående mötesprotokoll. Rättelse att Michael Lännerberg är 

garageansvarig men Magnus Arkell och Kent Forslund också har  

nycklar till garaget. 

  

 

§  6. Under punkten ” Rapporter och skrivelser”. Inga skrivelser har inkommit. 

         

§  7. Föreningens kassabehållning uppgick per 2020-05-28 till: 

 Bankgiro  kr  94.973:31 

 Checkkonto  kr 141.315:20 

 Samtliga fastighetsägare utom 1 har betalat årsavgiften.  

 

§  8. Beträffande ” Markskötseln ” Vid förra styrelsemötet togs det upp angående en fastighet 

på Hövägen 87 som gränsar till ett radgarage, detta är åtgärdat. 

  

  

§  9. Under rubriken ”Radgarage”.  

Eftersom många utnyttjar sina garage till ”förråd”, vill vi uppmana fastighetsägare som 

har gemensamhetsgarage att det är” förbjudet” att förvara brandfarligt material i dessa. 

I vissa av gränderna vid radgaragen råder det parkeringsproblem.       

  

§ 10. Under ”Hemsidan www.lerberget3.se. Här är gruppen ”informationsstrategi” med Stefan 

Roos och Susanne Palm, som kommer att uppdatera denna.     

  Vi har även Kent Forslund och Jessica Larsen som sköter FB-gruppen  

 

http://www.lerberget3.se/


   

 

 

§ 11. Under ”Övriga frågor”. Positivt att så många ställde upp till årsmötet. Det har varit stort 

intresse att lämna sin mailadress men alla har inte blivit tillfrågade än. 

 De stora träden som går genom Groddgränd, här är det tillåtet att ansa lite försiktigt. 

 Eftersom det kan vara svårt att komma till om man ska måla eller dylikt. 

 Annars är det Höganäs kommun som är ansvarig för dessa enligt Carola Moe.     

 

§ 12. Nästa sammanträde äger rum Torsdagen den 3/9 2020 klockan 18:30 hos Eva Hellman 

Hövägen 33 

 

§ 13.  Ordförande förklarade mötet avslutat. Efter mötet gjorde styrelsen en rundvandring i 

gränderna. Då det har varit diskussioner angående vad som tillhör 

samfällighetsföreningen, fastighetsägaren eller kommunen.      

 

Lerberget 2020-05-28 

 

 

 

 

Vid protokollet ............................................... 

  Eva Hellman 

 

 

      

     Justeras 

 

.......................................................   .............................................. 

 Stefan Roos      Magnus Arkell 

 

 

 

 

 

 

 

 


